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Kis Károly 1964-ben született a Heves megyei Mátraballán. Középiskolás éveiben az MTK
igazolt labdarúgója volt, majd edzőként Parádon kezdte pályafutását, jelenleg a Szolnok
csapatát edzi. Munkájával kiérdemelte a Heves Megye Nagykövete címet.

      

  

- Számos csapatot edzett itthon és külföldön. Mit tart a legnagyobb eredményének?

  

- Talán, amikor a Paks csapatával, a hazai első osztály ezüstérmét megszerezve, a nemzetközi
futballporondra is kiléphettünk. Óriási élmény volt számomra, hogy az Európa Ligában jóval
esélyesebb ellenfeleket legyőzve még a harmadik fordulóban is versenyben voltunk.

  

- Nagy nevektől is tanult, mit lehet hasznosítani egy ilyen találkozásból?

  

- 2003-ban Milánóban tanulhattam Carlo Ancelottitól, aki már akkor is nagyon sikeres edző volt.
Óriási élmény volt a világ egyik legjobbjával tapasztalatot cserélni, az egyhetes felkészülés
során rengeteget tanultam tőle. Sok olyan gyakorlatot jegyeztem fel akkor, amit azóta is
használok egy-egy edzés során.
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- Számos elismerés és kitüntetés birtokosa. Melyikre a legbüszkébb?

  

- Mindegyikre büszke vagyok, de talán a Puskás Ferenc Díj és a Heves Megye Nagykövete Díj
a legkedvesebb a számomra. Előbbi azért, mert a játékosok és a kollégák szavazata alapján
ítélik oda, utóbbi pedig azért, mert az otthonomban kaptam a kitüntetést.

  

- Mit jelent Önnek ez a cím, megbízatás?

  

- Az a legfőbb feladatom, hogy növeljem megyénk hazai és nemzetközi ismertségét. A díj előtt
is büszke voltam arra, hogy mátraballai vagyok, hogy egy kis faluból indulva értem el sikereket
a nagyvilágban. Most még inkább fontos, hogy példát mutassak a megyében, s a
szülőfalumban élő fiatalok számára. Bárhová is sodor az élet a jövőben, mindig Mátraballa lesz
az a hely, ahonnan elindulok, és ahová hazatérek.
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